

DELIVERANCE FROM DRUNKENNESS

PAGHATAG GIKAN SA HUBOG

Kini nga tract sa Ebanghelyo gihubad sa usa ka kompyuter. Kung mahimo nimo nga matul-id o mapaayo ang sinultian, palihug kontaka ang opisina sa info@angp.co.za



"Ipakita kanako ang usa ka tawo nga nag-inum og sobra, nga kinahanglan nga magsulay og bag-ong ilimnon, ug ipakita ko kanimo ang usa ka tawo nga miserable ug nagsorry alang sa iyang kaugalingon, kanunay nga nakahatag kasamok ug kanunay nga nagreklamo. Dugo ang iyang mga mata, ug siya adunay mga pasa nga mahimo nga malikayan. Ayaw pagtugot

sa vino nga tintalon ka ikaw, bisan kung kini dato nga mapula, bisan kini nagasidlak sa copa, ug kini mahinay nga manaug. Pagka ugma mobati ka nga murag gipaak **sa usa ka makahilo nga bitin**. Ang mga katingad-an nga panan-aw makita sa atubangan sa imong mga mata, ug dili ka makahunahuna o makasulti sa tin-aw. Mabatyagan nimo nga ingon ka gikan sa kadagatan, masakiton sa dagat, nga nag-ugoy sa taas sa mga butnga sa usa ka naghulog nga barko. 'Ako tingali naigo', ikaw moingon; 'Gibunalan unta ako, apan wala ko kini hinumdomi. Ngano dili ko makamata? Kinahanglan ko'g usa pa nga ilimnon. " (Mga Panultihon 23: 29-35)

Wala'y makahubog nga ilimnon sa tanaman sa Eden. Ang pagbuut, pagkadunot, sakit ug kamatayon mianhi sa kalibutan pinaagi sa nagpadayon nga sala. Sa panahon ni Noe ang pagpamuto tingali bag-o ug ang mga sangputanan niini wala mahibal-an niya. Ang iyang pagkahubog nagdala usa ka tunglo sa Canaan. (Genesis 9: 20-27)

Unsa man ang gisulti sa Diyos bahin sa paghuboghubog!

Ang Pulong sa Diyos tin-aw kaayo bahin sa sala sa pagpahubog ug gipahayag nga: "Wala'y palahubog ang mag-angkon sa Ginghamlan sa Diyos." (1 Corinto 6:10). Gawas kung mitalikod siya gikan sa daotang bisyo.

Ang daotan sa alkohol

"Pananglit ang usa ka lalaki adunay anak nga lalaki nga gahi'g ulo ug masukihon, anak nga dili magtuman sa iyang ginikanan, bisan kung silotan nila siya. Dad-on siya sa iyang ginikanan sa atubangan sa mga pinuno sa lungsod diin siya nagpuyo ug husayon siya. Ug igaingon nila kanila: Ang among anak nga lalake matig-a ug masukihon, ug nagdumili sa pagsugot

kanamo; nag-usik-usik siya sa salapi ug palahubog. ' Ug siya pagabatoon sa mga tawo sa lungsod, ug pagakuhaon mo kini nga kadautan. (Deuteronomio 21: 18-21). Ug ikaw ug ang imong mga anak nga lalake dili mangadto sa balong-balong nga pagatiguman nga pag-inum sa vino kun beer; kung buhaton mo kini, mamatay ka. " (Levitico 10: 9). "Ang sobrang pag-inom naghimo kanimo nga kusog ug buang, Buangbuang ang pagkahubog." (Hulubaton 20: 1). "Ang mga hari dili kinahanglan mag-inum sa vino o adunay pagkagusto sa alkohol. Kung nag-inom, nahikalimtan nila ang mga balaod ug wala tagda ang mga katungod sa mga tawo nga nanginahanglan. Ang alkohol alang sa mga tawo nga himalasyon, alang sa mga naa sa kalisud. " (Panultihon 31: 4-6). "Malaglag ka na! Mga bayani sa botelya sa bino! Maisog ug wala'y kahadlok bahin sa pagsagol sa mga ilimnon! (Isaias 5:22).

Bisan ang mga profeta ug mga pari nangahubog sa hilabihan, nanghinayhinay sila. Nainum nila ang daghang mga vino ug ilimnon nga nangapukan sa kalibug. Ang mga propeta hubog kaayo aron dili masabtan ang mga panan-awon nga gipadala sa Diyos, ug ang mga pari hubog kaayo aron mahukman ang mga kaso nga gidala sa kanila. Ang mga lamesa diin sila managlingkod natabunan sa pagsuka, ug wala'y nahabilin nga mahinlo nga lugar. " (Isaias 28: 7-8).

Ang kusug nga ilimnon dili pagkaon ug dili hinungdanon alang sa atong kaayohan. Makapalahubog kini ug makalibog sa hunahuna sa nakainom. Kini dili lamang moadto sa tiyan, apan usab sa ulo, ug nagpatigbabaw sa tibuuk nga tawo. Tungod niini ang Apostel nga si Pablo nag-ingon: "Ayaw paghubog sa alak, nga magadaut ra kanimo; hinoon, pagpuno sa Espiritu. " (Mga Taga-Efeso 5:18).

A PICTURE OF A DRUNKARD



Ang alkohol naghimo sa usa ka tawo nga usa ka peacock, usa ka unggoy, usa ka leon ug sa katapusan usa ka baboy . Kung ang usa ka tawo nakainom gamay, ang garbo moabut sa kasingkasing. Gihunahuna niya ang iyang kaugalingon nga labi ka maalamon ug labi ka gwapo kaysa sa bisan kinsa. Gihunahuna usab niya ang iyang kaugalingon nga mahimong adunahan ug nagsugod sa pag-usik-usik sa iyang salapi pinaagi sa pag-inum sa uban ug giusikan ang iyang salapi samtang ang iyang asawa ug mga anak tingali gigutom, nga wala'y saput ug maayong balay. Wala siya mahibal-an nga kini nga espiritu sa pagkamapahitas-on ug kadungganang naghupot kaniya. Sa mga mata sa ubang mga tawo siya sama sa peacock nga gibuklad ang mga balhibo aron ipakita ang katahum niini, ug ang kolor niini.

Pagkahuman sa pag-inom og diyutay pa nagsugod siya sa pagsulti kanunay bahin sa iyang kaugalingon, nga gidayeg ang iyang kaugalingon ug gisundog ang uban. Kung nahibal-an niya nga ang iyang binuang nga pagsulti nakapakatawa sa uban siya labi ka maisugon ug nagsulti nga labi ka binuang kaysa kaniadto. Nagsugod siya pagpanghambog bahin sa mga dagkung butang nga wala pa niya mahimo. Wala niya nahibal-an nga ingon siya usa ka unggoy.

Samtang nagpadayon siya sa pag-inom nagsugod siya nga mobati nga kusgan ug maisugon ingon usa ka leon. Gihunahuna niya nga mahimo niyang awayon ang bisan

kinsa ug ang tanan, ug wala siya nahadlok sa bisan unsa. Gibati niya nga usa ka higante ang lika ug gubaon ug gubaon ang tanan nga moabut kaniya. Gibati niya ang kalipay kung ang mga tawo nangalagiw sa kahadlok ug kalisang. Nagsugod siya sa pagngulob sama sa usa ka leon, ug gipahinabo sa iyang asawa ug mga anak nga magdagan palayo kaniya sa kahadlok, samtang gibungkag niya ang balay ug nagsugod sa pagpakig-away sa tanan, ug dili nahadlok nga mag-ulos gamit ang kutsilyo o patyon.

Dugang pa, samtang nagpadayon siya sa pag-inom tungod kay ang alkohol usa ka sunog nga nagdugang sa iyang kauhaw, nakaapekto sa iyang hunahuna. Ang iyang ulo nagsugod sa pagtuyok ug nagsugod siya sa pagbagting sa tibuuk, nga may mga mata nga nakausli, nagsugod na siya karon nga makita ang tanan nga mga butang. Ang pag-inom nahimo'g labing maayo kaniya ug sa katapusan naglibot-libot siya sa yuta sama sa usa ka baboy. Ang peacock, unggoy ug leon sa katapusan naghatag lugar sa baboy. Gisugdan pa usab niya ang pagngulob sama sa usa ka baboy ug busa gihimo ang iyang kaugalingon nga labing ubos kaysa usa ka baboy. Kini usa ka tinuud nga litrato sa usa ka palahubog. Tungod niini giingon sa Dios nga dili hubog nga makapanunod sa gingharian sa Dios. (1 Corinto 6:10).

Kaluwasan gikan sa kahubog

Pagmata ug paghilak, kamong mga palahubog; paghilak kamo mga palainum. (Joel 1: 5). Ang tinuud nga kasubo ug pagsugid sa kini nga kasal-anan sa Diyos makagawas kanimo kung mitoo ka sa gasa sa kaluwasan nga imo pinaagi ni Jesukristo, "Sa gabii sila nangahubog. Apan kita iya sa adlaw, ug kinahanglan magbuotan kita. Ang Dios wala magpili kanato aron mag-antus sa Iyang kasuko, apan aron makapanag-iyá

sa kaluwasan pinaagi sa atong Ginoong Jesucristo; nga namatay alang kanato. " (1 Tesalonica 5: 7-10)

Mianhi si Jesus aron luwason ang mga makasasala, kauban ang mga palahubog. "Kung buhian ka sa Anak, malaya ka gyud." (Juan 8:36). Si Jesus miingon sa babaye sa Samaria: "Kung nahibal-an lang nimo kung unsa ang **gihatag sa Diyos** , ... pangayoon nimo Siya, ug hatagan ka Niya ug naghatag tubig nga naghatag kinabuhi." Apan bisan kinsa ang magainom sa tubig nga akong igahatag kaniya **dili na uhawon pag-usab** . Ug ang tubig nga akong igahatag kaniya mahimo kaniya nga usa ka tuburan nga magahatag kaniya tubig nga naghatag kinabuhi, ug paghatag kaniya sa kinabuhi nga walay katapusan. (Juan 4: 10-14). "**Bisan kinsa nga giuhaw** moabut **kanako** ug sa ilimnon. Ingon sa nahasulat sa Kasulatan: Bisan kinsa ang mitoo kanako, adunay mga sapa sa tubig nga naghatag kinabuhi nga moola gikan sa iyang kasingkasing." (Juan 7: 37-38). "O Diyos ikaw ang akong Diyos, ug nangandoy ako kanimo. Ang akong tibuuk nga pagkatawo nagtinguha kanimo; sama sa usa ka mamala nga yuta, ug gikapuyan ug walay tubig, ang akong kalag giuhaw kanimo. (Mga Salmo 63: 1). Ingon sa usa ka lagsaw nga nangandoy sa usa ka sapa sa cool nga tubig, mao usab ginapangandoy ko kanimo, Oh Dios. Giuhaw ako kanimo, buhi nga Dios. " (Mga Salmo 42: 1-2).

Ang imong kalag, minahal nga magbasa, giuhaw sa buhi nga Dios, Nga nag-inusara ang makatagbaw sa kauhaw. Dili mahimo kini sa maisug nga ilimnon. Kini sama sa usa ka tawo nga nagasulay sa pagpalong sa kalayo pinaagi sa pagbubo niini sa paraffin o gasolina. Si Hesus ra ang makatagbaw sa kauhaw sa imong buhi nga kalag, maingon man ang **uban pang kauhaw bisan alang sa mga bahandi, kabantog, gahum, kalipayan, o mga babaye.** "Ang mosalig kanako dili na

uhawon ." (Juan 6:35). "Malipayon sila nga ang labi nga nagtinguha nga buhaton ang gisugo sa Dios; Ang Diyos **tagbawon sa** bug-os! "

Wala sa kalibutan ang makatagbaw sa kauhaw sa kalag sa tawo. Wala'y salapi, baka, babaye, beer, alak, tabako, pagsayaw, o bisan unsang kalipayan sa yuta ang tinuod nga makatagbaw. Si Jesus mao ang makatagbaw nga Tinapay ug Tubig sa Kinabuhi. " **Ako ang tinapay sa kinabuhi** ," giingon ni Jesus sa kanila. Siya nga moari kanako **dili na gutumon** ; Ang mosalig kanako **dili na uhawon** . " (Juan 6:35).

Umari kang Jesus, umanhi karon. Ang mga sapa sa buhing tubig nagaagos gikan kang Jesukristo. Sa diha nga si Jesus nagbitay gikan sa Krus alang kanimo ug kanako, Siya mihilak: " **Giuhaw ako** ." (Juan 19:28). Si Jesus ang tuburan sa buhi nga tubig, namatay sa kauhaw, aron kuhaon gikan kanimo ang makasasala nga kauhaw ug aron matagbaw ka. Luhod ug pangamuyo sa Diyos, ug hatagan ka Niya nga imnon gikan sa Tuburan sa Kinabuhi.

" **Umari kamo bisan kinsa nga giuhaw** ; dawata ang tubig sa kinabuhi ingon usa ka regalo, bisan kinsa ang gusto niini. " (Pinadayag 22:17). "Umari, kamong tanan nga giuhaw - ania ang tubig!" (Isaias 55: 1). "Ingon nga ang lab-as nga tubig nagdala sa hingpit nga kalipay sa mga giuhaw, mao usab ang mga tawo sa Dios nalipay sa pagluwas Niya kanila." (Isaias 12: 3).

Kini nga tract sa Ebanghelyo gihubad sa usa ka kompyuter. Kung mahimo nimo nga matul-id o mapaayo ang sinultian, palihug kontaka ang opisina sa info@angp.co.za

Kung nakit-an nimo ang kaluwasan diha kang Kristo, o gipanalanginan ka pinaagi sa among literatura sa Ebanghelyo, palihug ipahibalo kanamo. Gusto namon magpasalamat sa Dios uban kanimo, ug labi ka mahinumduman namon sa among mga pag-ampo. Alang sa libre nga literatura sa Ebanghelyo, mga libro ug tract sa sobra sa 540 nga sinultian, palihug kontaka kami :

ANG KASINGKASING SA TAWO



This Gospel tract was translated with a computer. If you can correct or improve the language, please contact the office at info@angp.co.za

E-MAIL: info@angp.co.za

ALL NATIONS GOSPEL PUBLISHERS

P.O. Box 2191, PRETORIA, 0001, R.S.A.

(A Gospel Literature Mission financed by donations)

(Reg. No. 1961/001798/08)